

## Quality Policy Statement

Reference: ST-HSE-DOC-004

STOMO O&M LLC regards the management of quality to be an integral part of business activities and fundamental to meeting the requirements of our clients, stakeholders, customers and employees.

We recognise the value of a positive culture that derives from strong leadership and commitment to realistic quality objectives designed to bring about continuous improvement.

### THESE AIMS WILL BE ACHIEVED THROUGH:

- ⊙ Balance our performance in terms of availability and efficiency through the cost effective long-term planning of objectives and targets in order to meet any expectations.
- ⊙ Quantify, control and minimise to the best of our ability the risks to the business.
- ⊙ Set out the means for planning and implementing the work necessary to comply with the ISO 9001:2008 standard.
- ⊙ Develop a Quality Plan and set objectives for continuous improvement, and review on an annual basis.
- ⊙ Define the organisation and designated responsibilities.
- ⊙ Provide training to ensure the competence and effective participation of all staff.
- ⊙ Provide effective co-ordination of contractors working on site to ensure compliance with the Quality Management System.
- ⊙ Monitor and review all aspects of the business in order to maximise and fully develop the potential of individuals and the company.

It is the responsibility of all employees and personnel on our premises to contribute to achieving and maintaining a Safe and Quality site which we can function effectively.

تعتبر شركة ستوموش ش م M&O إدارة الجودة جزءاً لا يتجزأ من الأنشطة التجارية والأساسية لتلبية متطلبات عملائنا، وأصحاب المصلحة وزبائننا والموظفين.


ونحن ندرك قيمة الثقافة الإيجابية التي تستمد من القيادة القوية والإلتزام بواقعية أهداف الجودة في إحداث التحسين المستمر

### الأهداف ستكون محققة من خلال:

- ⊙ موازنة أدائنا من حيث توافر الكفاءة الفعالة من حيث التكلفة والتخطيط على المدى الطويل من الأهداف والغايات من أجل تلبية أي توقعات محتملة.
- ⊙ قياس ومراقبة وتقليل المخاطر والقيام بأفضل قدراتنا في مجال الأعمال
- ⊙ تحدد الوسائل للتخطيط وتنفيذ الأعمال اللازمة ليتوافق مع معيار ISO 9001.
- ⊙ تطوير خطة الجودة ووضع أهداف للتحسين المستمر والمراجعة على أساس سنوي.
- ⊙ تعريف المنظمة والمسؤوليات المعينة.
- ⊙ توفير التدريب لضمان الكفاءة والمشاركة الفعالة لجميع الموظفين.
- ⊙ توفير التنسيق الفعال من المتعاقدين الذين يعملون في الموقع لضمان الامتثال لنظام إدارة الجودة.
- ⊙ رصد واستعراض جميع جوانب الأعمال التجارية من أجل تعظيم وتطوير قدرات الأفراد والشركة بالكامل.

وتقع على عاتق جميع العاملين والموظفين في مقر الشركة المساهمة في تحقيق والحفاظ على الموقع آمناً وعلى تحقيق الجودة المرجوه والمطلوبة التي يمكن من خلالها أن تعمل على نحو فعال وجيد.

Signed:

  
Mike Maudsley (General Manager)

Date:

01, January, 2016